
 
 

Referat styremøte Orkla Jeger og Fiskerforening 

Dato: 18.01.2024 

Til stede: Dag Mæhle, Knut Strand, Tor Åge Skinstad, Jan Tormod Sætre, Erik Solem, Knut Erik 

Halvorsen og Vidar Flønes 

 

Sakliste: 

- Fra utvalgene 

- 2-7 Diverse 

- Eventuelt 

Sak nr.: Tekst: 

1. Fra utvalgene:  
Hund: Vi har startet planleggingen av året 2024. Første ut er Våvatnprøven som vi 
forventer mye påmelding på. Vi har to fra utvalget som trekker seg – og er på let 
etter nye representanter. Har laget budsjett for 2024. 
Natur/miljø: Situasjonen for finansiering utsetting av fisk uendret.  
Fiskeutvalget: 2 går ut av utvalget. Grunneier på sone 6 har ikke fått oppgjøret for 
forrige år. Vi må dobbeltsjekke om faktura er mottatt. En del spørsmål som bør 
stilles til kasserer.  
Studieutvalget: Jegerprøven: Kursplan er spikret. Blir lagt ut info på hjemmeside og 
Facebook.  
Jaktutvalget: Faste kvelder med skytesimulator startes opp i februar.  

2 Vasking uendret situasjon. Vi avventer og ser behovet.  

3 Leie av klubbhuset må inn som medlemsfordel.  

4 Årsmøte 14.Mars. Kan med fordel publiser tidligere. 

5 Årsberetninger må være inne til sekretær innen 1.feb. 

6 Meldt inn ønske om kurs som instruktør i hagle, taksering og aversjonsdressur.  
Avventer tilbakemelding om tidspunkt. 

7 Befaring med kommunen 15/4 på fasaden i klubbhuset. Avtale utvendig vedlikehold.  

 Eventuelt:  
- Helhetlig undersøkelse av forsikringsavtaler og verdivurdering. 
- Det bestilles nye COOP bedriftskort til de utvalgene som ikke har dette.  
- Sørg for å få momskompensasjon  
- Det må søkes om strømstøtte når søknadsskjema foreligger.  
- Valgkomite bør kalles inn til neste møte. 
- Fjern post om meldal lakseklekkeri fra budsjett.  
- Natur og Miljø er bekymret for utviklingen i samfunnet med tanke på 

bærekraftig bruk av arealer og naturressurser. Både på lokalt, nasjonalt og 
internasjonalt plan.  

 
Neste styremøte 15/2.  
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